
Zápisnica 
 

zo zasadnutia Komisie životného prostredia a prírodných hodnôt Mestského 
zastupiteľstva v Trnave, konaného dňa 14. 12. 2020 na Mestskom úrade v Trnave. 
____________________________________________________________________________                                                                            

   V Trnave dňa 21. 12. 2020 
 
 
Účasť: 
Prítomní členovia komisie:                                                   Neprítomní členovia komisie: 
Ing. Andrej Farkaš - predseda komisie                                 Rastislav Hvizdoš 
Ing. Richard Sládek - podpredseda                                      Mgr. Matej Lančarič 
Ing. Ján Jobb                                                                        Stanislav Hric                                                                                                      
Ing. Vladimír Ekhardt                                                            Bc. Marcel Krajčo                                                                                                                                                                                               
Ing. arch. Róbert Suchý                                                        Ladislav Beňo                                                                                                       
RNDr. Gabriela Cabanová 
Mgr. Eduard Guniš 
Ing. Patrícia Peterková 
 
Ďalší prítomní:  
Ing. Alena Dostálová, OSaŽP, referát OH 
Ing. Dominika Slezáková OKaCS    
 
Program zasadnutia:  
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Informácie k najnovším legislatívnym zmenám v odpadovom hospodárstve. 
3. Ako by mala vyzerať komunikácia a edukácia ohľadom odpadov.    
4. Prerokovanie žiadostí o dotáciu mesta Trnava na rok 2021 za oblasť ekológia a životné  
    prostredie. 
–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 
 
1. Otvorenie zasadnutia. 
 
Zasadnutie komisie životného prostredia a prírodných hodnôt otvoril a viedol predseda komisie 
Ing. Andrej Farkaš. V úvode prítomných členov oboznámil s programom zasadnutia. Prítomní 
členovia nemali k programu zasadnutia komisie pripomienky. 
 
  Komisia hlasovala o programe zasadnutia  
  Priebeh hlasovania:  

Meno a priezvisko člena komisie Hlasovanie 
 

Poznámka 

za proti zdržal sa 

Ing. Andrej Farkaš /    

Ing. Richard Sládek /           

Mgr. Matej Lančarič    Neprítomný 

Ing. Vladimír Ekhardt /    

Mgr. Eduard Guniš /    

Ladislav Beňo    Neprítomný 

Bc Marcel Krajčo    Neprítomný 

RNDr. Gabriela Cabanová /    

Rastislav Hvizdoš    Neprítomný 

Ing. Patrícia Peterková /    

Ing. arch. Róbert Suchý /    

Stanislav Hric    Neprítomný 

Ing. Ján Jobb /    

  Výsledok hlasovania: 8/0/0. 
  Komisia hlasovaním program zasadnutia schválila.  
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2. Informácie k najnovším  legislatívnym zmenám v odpadovom hospodárstve. 
 
Predseda komisie informoval členov komisie o najnovších legislatívnych zmenách v odpadovom 
hospodárstve a o zmenách ustanovených v novom schválenom všeobecne záväznom 
nariadení č. 557 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na 
území mesta Trnava. Pozornosť venoval najmä informácii o zavádzaní systému zberu 
biologicky rozložiteľného kuchynského odpadu z domácností na území  mesta, ktoré vyplýva zo 
zákonnej povinnosti obciam od 1. 1. 2021,  ďalej o zmene frekvencie zberu zmesového 
komunálneho odpadu a triedeného komunálneho odpadu a o ďalších zmenách.  K jednotlivým 
témam prebehla diskusia.   
 
 
3. Ako by mala vyzerať komunikácia a edukácia ohľadom odpadov. 
 
Na podnet predsedu komisie prebehla diskusia na tému - spôsob komunikácie a edukácie 
v oblasti odpadového hospodárstva, záverom ktorej bol vyslovený návrh komisie: 
Komisia životného prostredia a prírodných hodnôt odporúča Mestu Trnava, aby zvážilo nájsť 
dodávateľa na vytvorenie komunikačnej stratégie odpadovej tematiky a následne, aby zvážilo 
kapacitu komunikačného oddelenia Mesta Trnava.     
 
 Komisia hlasovala o tomto návrhu. 
  Priebeh hlasovania:  

Meno a priezvisko člena komisie Hlasovanie 
 

Poznámka 

za proti zdržal sa 

Ing. Andrej Farkaš /    

Ing. Richard Sládek /           

Mgr. Matej Lančarič    Neprítomný 

Ing. Vladimír Ekhardt /    

Mgr. Eduard Guniš /    

Ladislav Beňo    Neprítomný 

Bc Marcel Krajčo    Neprítomný 

RNDr. Gabriela Cabanová /    

Rastislav Hvizdoš    Neprítomný 

Ing. Patrícia Peterková /    

Ing. arch. Róbert Suchý /    

Stanislav Hric    Neprítomný 

Ing. Ján Jobb /    

  Výsledok hlasovania: 8/0/0. 
  Komisia sa hlasovaním návrh schválila.   
 
Úloha:  Mesto Trnava zváži návrh komisie - nájsť dodávateľa na vytvorenie komunikačnej 
stratégie odpadovej tematiky a následne zváži kapacitu komunikačného oddelenia Mesta 
Trnava.     
 
Z:  Kancelária prednostu, Úsek komunikácie a marketingu  
                                              
 
4. Prerokovanie žiadostí o dotáciu mesta Trnava na rok 2021 za oblasť ekológia a životné 

prostredie 
  
Komisia prerokovala všetky doručené žiadosti o dotáciu Mesta Trnava na rok 2021 
a predložené projekty v oblasti ekológia a životné prostredie. Pre rozpočtovú položku dotácie na 
ekológiu a životné prostredie pre organizácie, ktoré nie sú v pôsobnosti mesta, je v rozpočte  
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Mesta Trnava schválená na rok 2021 finančná čiastka vo výške 6000 eur. K jednotlivým 
projektom prebehla  diskusia, záverom  ktorej  komisia   rozhodla,  že k  návrhu   dotácie    bude  
komisia hlasovať Per rollam po tom ako jeden zo žiadateľov predsedovi komisie zodpovie 
otázky k svojmu predloženému projektu, potrebné k rozhodnutiu komisie o návrhu výške dotácií.    
 
Komisia hlasovala o tomto rozhodnutí. 
  Priebeh hlasovania:  

Meno a priezvisko člena komisie Hlasovanie 
 

Poznámka 

za proti zdržal sa 

Ing. Andrej Farkaš /    

Ing. Richard Sládek /           

Mgr. Matej Lančarič    Neprítomný 

Ing. Vladimír Ekhardt /    

Mgr. Eduard Guniš /    

Ladislav Beňo    Neprítomný 

Bc Marcel Krajčo    Neprítomný 

RNDr. Gabriela Cabanová /    

Rastislav Hvizdoš    Neprítomný 

Ing. Patrícia Peterková /    

Ing. arch. Róbert Suchý /    

Stanislav Hric    Neprítomný 

Ing. Ján Jobb /    

  Výsledok hlasovania: 8/0/0. 
  Komisia sa hlasovaním rozhodnutie schválila.   
 
Úloha:  Predseda komisie osloví žiadateľa dotácie k zodpovedaniu všetkých potrebných otázok 
k týkajúcemu sa projektu. Po zodpovedaní otázok bude predseda komisie následne informovať 
k danej veci všetkých členov komisie a zároveň vyzve členov komisie k hlasovaniu Per rollam 
o návrhu výšky dotácií pre jednotlivé žiadosti. 
 
Z:  predseda komisie Ing. Andrej Farkaš 

 
 
Zapísala:  
Ing. Alena Dostálová 
sekretárka komisie  
 
 
Za správnosť:  
Ing. Andrej Farkaš, v. r.  
predseda komisie 
 

 
 
. 


